



**NEWS RELEASE
FOR IMMEDIATE RELEASE
Version française ci-dessous**

Alberta Forester Mark Kube becomes Institute's President

Huntsville, ON, September 20th, 2011 – The Canadian Institute of Forestry-Institut Forestier du Canada (CIF/IFC) is pleased to announce that Mark Kube of Edmonton, Alberta has become the Institute's new President, beginning September 2011.

Mark Kube is a graduate of the University of Alberta's Faculty of Agriculture and Forestry (1991). He has been with the Forestry Division of Alberta Sustainable Resource Development (ASRD) for eleven years, initially as a Senior Forester responsible for reforestation data. Prior to this, he was a Silviculture Forester and then a Forest Area Supervisor responsible for harvesting and log hauling in the Fox Creek compartments of two separate divisions managed by West Fraser Mills. Currently, Mark is a Forest Tenure Specialist working in the Forestry Economics Branch at ASRD.

Mark is a long-time member of the CIF-IFC, most recently serving as Chair of the Rocky Mountain Section. He is currently the Director and remains active in all aspects of the Section. Mark is a Registered Professional Forester with the College of Alberta Professional Foresters and serves on the Professional Exam Subcommittee. He is a strong supporter of both the College and the Institute, and believes that strengthening provincial and national relationships will be the foundation for forest practitioners into the future. Mark currently resides on a quiet little acreage in Parkland County outside



Edmonton, Alberta. He is married with two-year old twin girls and spends much of his time scrambling with his Elkhound and Husky while pulling a little red wagon. In his spare time he reads Canadian history and enjoys biking and skiing.

As President, he will provide the leadership for the Institute and its 18 sections across Canada, helping to communicate greater awareness of Canadian forests and our sustainable forestry practices.

Mr. Mark Kube – CIF/IFC President

The Canadian Institute of Forestry – Institut forestier du Canada has been the national voice of people who work in the forest since 1908, advocating for sound forest

stewardship and sustainability across Canada. Institute members work in government, industry, and academia, and include foresters, technicians, biologists, ecologists, educators, and many individuals with an interest and passion for our nation's forests and the complex ecosystems they encompass.

For additional information please contact:

John Pineau
705-744-1715 ext. 585
jpineau@cif-ifc.org

-30-

**COMMUNIQUÉ DE PRESSE
POUR DISTRIBUTION IMMÉDIATE**

Mark Kube, forestier de l'Alberta, devient président de l'Institut

Huntsville, ON, 20 septembre 2011 – L'Institut forestier du Canada-Canadian Institute of Forestry (CIF/IFC), est fier d'annoncer que M. Mark Kube d'Edmonton, Alberta est devenu le président de l'Institut et commencera son mandat en septembre 2011.

Mark Kube est diplômé de la Faculté d'agriculture et de foresterie de l'Université d'Alberta (1991). Depuis 11 ans, il travaille pour la Division de foresterie de l'Alberta Sustainable Resource Development (ASRD) où il a commencé comme forestier principal responsable des données relatives au reboisement. Auparavant, il était forestier sylvicole et par la suite gestionnaire d'un territoire forestier où il supervisait la récolte et le transport du bois des sous-divisions de Fox Creek des deux divisions indépendantes gérées par West Fraser Mills. Actuellement, Mark est spécialiste de la tenure forestière de la Forest Economics Branch de l'ASRD.

Mark Kube est un membre de longue date de l'IFC, ayant été tout récemment le président de la section Rocky Mountain. Il en est présentement le directeur et demeure impliqué dans tous les aspects de la section. Mark est ingénieur forestier (RPF) inscrit au sein du College of Alberta Professional Foresters et siège sur le sous-comité de l'évaluation professionnelle. Il est un ardent supporteur tant du College que de l'IFC et considère que le renforcement des liens provinciaux et nationaux sera la pierre angulaire des praticiens de la foresterie dans l'avenir. Mark réside actuellement dans une petite propriété du comté de Parkland près d'Edmonton en Alberta. Il est marié et père de jumelles de deux ans et consacre ses loisirs à entraîner son Elkhound norvégien et son Husky à tirer un petit chariot rouge. Dans ses temps libres, il aime aussi apprendre des choses sur l'histoire du Canada et pratique le vélo et le ski.

Canadian Institute of Forestry/Institut forestier du Canada

Voice of Forest Practitioners / La voix des professionnels de la forêt

c/o The Canadian Ecology Centre P.O. Box 430 - 6905 Hwy. 17 West, Mattawa, ON P0H 1V0
Tel: 705-744-1715 • Fax: 705-744-1716 • E-mail: cif@cif-ifc.org • Website: www.cif-ifc.org

En tant que président, il assurera la direction de l'Institut et de ses 18 sections à travers le pays afin d'accroître la sensibilisation du public aux forêts canadiennes, au travail des professionnels de la foresterie et à nos pratiques d'aménagement forestier durable.

L'Institut forestier du Canada — Canadian Institute of Forestry est le porte-parole national de ceux qui vivent et travaillent dans la forêt depuis 1908, faisant la promotion d'une bonne intendance des ressources forestières et de leur développement durable partout au Canada. Nos membres travaillent au sein du gouvernement, de l'industrie et du milieu universitaire et comptent des forestiers, des techniciens, des biologistes, des écologistes, des enseignants et de nombreuses autres personnes qui ont un intérêt et une passion pour nos forêts et pour les écosystèmes complexes qu'ils abritent.

Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec :

John Pineau
705-744-1715 poste 585
jpineau@cif-ifc.org

-30-

Canadian Institute of Forestry/Institut forestier du Canada

Voice of Forest Practitioners / La voix des professionnels de la forêt

c/o The Canadian Ecology Centre P.O. Box 430 - 6905 Hwy. 17 West, Mattawa, ON P0H 1V0
Tel: 705-744-1715 • Fax: 705-744-1716 • E-mail: cif@cif-ifc.org • Website: www.cif-ifc.org